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BRM.0002.12.2024 

Protokół Nr IX/24 

Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Regionalnego Centrum Biblioteczno-Multimedialnego 

w Szydłowcu ul. Kolejowa 9B. 

W sesji uczestniczyło 15 radnych.  

Udział wzięli: burmistrz Artur Ludew, zastępca burmistrza Aneta Furmańska, skarbnik Iwona 

Czarnota, sekretarz Dorota Kubiś, radca prawny Agata Pater oraz osoby zaproszone. 

 

Ad 1. 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka otworzyła sesję, powitała zebranych i przewodniczyła 

obradom.  

Poinformowała zebranych, że obrady Rady Miejskiej w Szydłowcu są transmitowane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Państwa uczestnictwo w Sesji Rady Miejskiej jest w pełni 

dobrowolne. Uczestnicząc w obradach Rady Miejskiej wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie 

i upublicznianie swoich danych osobowych w tym wizerunku. Nagrania zapisane na nośnikach 

danych będą archiwizowane zgodnie z obowiązującymi w tym zakresie przepisami prawa. Osoba, 

której dane są przetwarzane posiada prawo dostępu do treści swoich danych oraz prawo ich 

sprostowania, ma prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego, tj. Prezesa Urzędu Ochrony 

Danych Osobowych, w przypadku gdy uzna, że przetwarzanie danych narusza obowiązujące 

przepisy prawa z zakresu ochrony danych osobowych.  

 

Przewodnicząca obrad poprosiła o potwierdzenie obecności radnych w systemie elektronicznym – 

załącznik nr 1 i nr 2 do protokołu.  

 

Ad 2. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Surdy odczytał porządek obrad: 

1.  Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów Nr VII/24 z dnia 27 listopada 2024 roku oraz Nr VIII/24 z dnia 11 grudnia 

2024 roku. 

4. Informacja z prac Burmistrza za okres między sesjami. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wprowadzenia zmian w Uchwale Nr LVII/426/23 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 

21 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 

2024 – 2036; 

2) wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Nr LVII/427/23 Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 21 grudnia 2023 r. na rok 2024. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 

2025 – 2038: 

1) przedstawienie projektu uchwały wraz z objaśnieniami; 

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

3) odczytanie opinii Komisji Budżetu; 
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4) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie; 

5) głosowanie nad projektem w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec 

na lata 2025-2038 wraz z przyjętymi poprawkami. 

7. Podjęcie Uchwały Budżetowej Gminy Szydłowiec na 2025 r.: 

1) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem; 

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 

i możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie budżetu; 

3) odczytanie opinii Komisji Budżetu uwzględniającej wnioski radnych zgłoszonych w trakcie 

prac nad budżetem; 

4) przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii Komisji uwzględniającej wnioski 

radnych; 

5) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie; 

6) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej wraz z przyjętymi poprawkami. 

8. Przyjęcie planów pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Szydłowcu na 2025 rok.  

9. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej na 2025 rok. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad. 

 
Skarbnik Gminy Iwona Czarnota w imieniu Burmistrza Szydłowca zgłosiła wniosek 

o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 5 podpunktu 3 w brzmieniu „podjęcie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na wyprzedzające 

finansowanie działań w ramach PROW na lata 2014-2020”. 

 
Przewodnicząca obrad poddała zgłoszony wniosek pod głosowanie w systemie elektronicznym 

– załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad 3. 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka poinformowała, że protokoły Nr VII/24 z dnia 

27 listopada 2024 roku oraz Nr VIII/24 z dnia 11 grudnia 2024 roku wyłożone były do wglądu 

i ewentualnych uzupełnień w Biurze Rady Miejskiej w obowiązującym terminie. Do dnia sesji nie 

zgłoszono uwag i wniosków. Wobec powyższego zaproponowała przyjęcie protokołów bez 

odczytania. 

 

Przewodnicząca obrad poddała przyjęcie protokołów pod głosowanie w systemie 

elektronicznym - załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad 4. 

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew przedstawił informację z prac Burmistrza Szydłowca pomiędzy 

sesjami Rady Miejskiej w Szydłowcu od 27 listopada 2024 roku do 27 grudnia 2024 roku. Burmistrz 

poinformował, że w wyżej wymienionym okresie zostało wydanych 14 zarządzeń, które zostały 

opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. Przedstawił również informację odnośnie 

przekazanych projektów uchwał oraz realizacji uchwał podjętych na sesjach w dniu 27 listopada 2024 

roku oraz 11 grudnia 2024 roku. Wszystkie uchwały zostały w ustawowym terminie 7 dni przekazane 

do właściwego dla nich organu nadzoru. We wspomnianym okresie wydano jedną decyzję 
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umorzeniową za gospodarowanie odpadami komunalnymi na kwotę 321 zł oraz jedną decyzję 

umorzeniową z tytułu podatku od osób fizycznych na kwotę 523 zł.  

 

Ad 5 ppkt 1. 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

w Uchwale Nr LVII/426/23 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2024 – 2036 wraz z objaśnieniami 

/w zał. do prot./.  

 

Opinia Komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały – 

załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad 5 ppkt 2. 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

w Uchwale Budżetowej Nr LVII/427/23 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 21 grudnia 2023 r. na 

rok 2024 /w zał. do prot./.  

 

Opinia Komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały – 

załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad 5 ppkt 3. 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie działań w ramach PROW 

na lata 2014-2020 wraz z uzasadnieniem /w zał. do prot./.  

 

Opinia Komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały – 

załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad 6. 

Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 

2025 – 2038. 
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Ad 6 ppkt 1. 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2025 – 2038 wraz z uzasadnieniem oraz poprawkami /w zał. 

do prot./. 

 

Opinia Komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Ad 6 ppkt 2. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Maciej Kapturski odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 11 grudnia 2024 roku o przedłożonym przez Burmistrza 

Szydłowca projekcie uchwały w sprawie Wieloletnie Prognozy Finansowej na lata 2025-2038 /w zał. 

do prot./. 

 

Ad 6 ppkt 3. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu Anna Majstrak odczytała opinię Komisji Budżetu do projektu 

Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2025-2038 /w zał. 

do prot./. 

 

Ad 6 ppkt 4. 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka otworzyła dyskusję nad projektem uchwały oraz 

zgłoszonymi poprawkami. Nikt nie zabrał głosu w dyskusji w związku z czym Przewodnicząca 

poprosiła Skarbnika Gminy o odczytanie poprawek w celu poddania ich pod głosowanie. 

 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota odczytała poprawkę nr 1 do projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2025-2038 w następującej treści 

Zwiększenie planu przychodów o kwotę 83.000 zł w związku z planowaną spłatą udzielonej pożyczki 

w 2024 r. dla OSP Majdów na zadanie inwestycyjne współfinansowanie środkami z budżetu Unii 

Europejskiej pn. „Zakupu nowego ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego wraz 

z wyposażeniem”. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym poprawkę nr 1 – 

załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota odczytała poprawkę nr 2 do projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2025-2038 w następującej treści 

Zmniejszenie planu rozchodów w 2026 roku o kwotę 1.236.000 zł – realizacja w 2024 r. oraz 

zwiększenie planu wydatków majątkowych o w/w kwotę. 
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Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym poprawkę nr 2 – 

załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota odczytała poprawkę nr 3 do projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2025-2038 w następującej treści 

Zwiększenie wydatków o kwotę 83.000 zł. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym poprawkę nr 3 – 

załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota odczytała poprawkę nr 4 do projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2025-2038 w następującej treści 

Wprowadzenie przedsięwzięcia wieloletniego w kwocie 25.000 zł pn. „(P) Opracowanie 

dokumentacji technicznej dotyczącej budowy kanalizacji sanitarnej w ul. Kościuszki 

w Szydłowcu”. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym poprawkę nr 4 – 

załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota odczytała poprawkę nr 5 do projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2025-2038 w następującej treści 

Wprowadzenie przedsięwzięcia wieloletniego w kwocie 5.535 zł pn. „Wykonanie rozgraniczenia 

pomiędzy nieruchomością oznaczoną numerem działki 1049/1, a nieruchomościami sąsiednimi 

położonymi w Szydłowcu. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym poprawkę nr 5 – 

załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały 

wraz z przyjętymi poprawkami– załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Radna Inga Pytka-Sobutka poprosiła o ogłoszenie przerwy. 

 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka ogłosiła 5 minut przerwy w obradach. 

 

PRZERWA W OBRADACH 

 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka wznowiła obrady.  

 

Ad 7 

Podjęcie Uchwały Budżetowej Gminy Szydłowiec na 2025 rok. 
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Ad 7 ppkt 1. 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem oraz 

poprawkami /w zał. do prot./. 

 

Opinia Komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Ad 7 ppkt 2. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Surdy odczytał opinię Regionalnej Izby 

obrachunkowej w Warszawie o przedłożonym przez Burmistrza Szydłowca projekcie uchwały 

budżetowej na 2025 rok oraz opinię o możliwości sfinansowania deficytu /w zał. do prot./. 

 

Ad 7 ppkt 3. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu Anna Majstrak odczytała opinię Komisji Budżetu do projektu 

Uchwały Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2025 /w zał. do prot./. 

 

Ad 7 ppkt 4.  

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota odczytała stanowisko Burmistrza w sprawie opinii Komisji 

uwzględniającej wnioski radnych /w zał. do prot./. 

 

Ad 7 ppkt 5. 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka otworzyła dyskusję nad projektem uchwały oraz 

wniesionymi poprawkami. W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodnicząca poprosiła 

Skarbnika Gminy o odczytanie poprawek do projektu uchwały celem poddania ich pod głosowanie. 

 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota odczytała poprawkę nr 1 do projektu Uchwały Budżetowej 

Gminy Szydłowiec na rok 2025 w następującej treści Zwiększenie planu przychodów o kwotę 83.000 

zł w związku z planowaną spłatą udzielonej pożyczki w 2024r. dla OSP Majdów na zadanie 

inwestycyjne współfinansowanie środkami z budżetu Unii Europejskiej pn. „Zakupu nowego 

ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego wraz z wyposażeniem”. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym poprawkę nr 1 – 

załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota odczytała poprawkę nr 2 do projektu Uchwały Budżetowej 

Gminy Szydłowiec na rok 2025 w następującej treści Zwiększenie planu wydatków o kwotę 25.000 zł 

w dziale 900 rozdział 90001 § 6050 na zadanie 2-letnie 2024-2025 pn. „(P) Opracowanie 

dokumentacji technicznej dotyczącej budowy kanalizacji sanitarnej w ul. Kościuszki 

w Szydłowcu”. 
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Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym poprawkę nr 2 – 

załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota odczytała poprawkę nr 3 do projektu Uchwały Budżetowej 

Gminy Szydłowiec na rok 2025 w następującej treści Zwiększenie planu wydatków o kwotę 6.002 zł 

w dziale 900 rozdział 90005 § 6629 na udzielenie dotacji wspólnej realizacji przedsięwzięcia 

z Powiatem Szydłowieckim pn.” Rozwój Szydłowieckiego Klastra Energii wraz z opracowaniem 

Koncepcji Rozwoju”. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym poprawkę nr 3 – 

załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota odczytała poprawkę nr 4 do projektu Uchwały Budżetowej 

Gminy Szydłowiec na rok 2025 w następującej treści Zwiększenie planu wydatków o kwotę 15.000 

zł w dziale 921 rozdział 92195 § 6050 na zadanie pn. „Opracowanie dokumentacji oraz wykonanie 

postumentu pod pomnik upamiętniający postać kpt. Gustawa Jana Krolla, pseud. Jan”. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym poprawkę nr 4 – 

załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota odczytała poprawkę nr 5 do projektu Uchwały Budżetowej 

Gminy Szydłowiec na rok 2025 w następującej treści Zwiększenie planu wydatków o kwotę 15.000zł 

w dziale 921 rozdział 92195 § 6050 na zadanie pn. „Opracowanie dokumentacji oraz wykonanie 

postumentu pod pomnik upamiętniający postać Papieża Jana Pawła II”.” 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym poprawkę nr 5 – 

załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota odczytała poprawkę nr 6 do projektu Uchwały Budżetowej 

Gminy Szydłowiec na rok 2025 w następującej treści „Zwiększenie planu wydatków o kwotę 16.463 

zł w dziale 921 rozdział 92195 § 6050 na zadanie pn. „Opracowanie programu prac 

konserwatorskich na mur kurtynowy zamku w Szydłowcu wraz z wytycznymi dla prac remontowych 

przy dwóch basztach”.” 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym poprawkę nr 6 – 

załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota odczytała poprawkę nr 7 do projektu Uchwały Budżetowej 

Gminy Szydłowiec na rok 2025 w następującej treści Zwiększenie planu wydatków o kwotę 5.535 zł 

w dziale 700 rozdział 70005 § 4300 na zadanie pn. „Wykonanie rozgraniczenia pomiędzy 

nieruchomością oznaczoną numerem działki 1049/1, a nieruchomościami sąsiednimi położonymi 

w Szydłowcu” – zadanie 2-letnie 2024-2025. 
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Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym poprawkę nr 7 – 

załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały 

wraz z przyjętymi poprawkami– załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu Anna Majstrak stwierdziła, że budżet Gminy został 

zaplanowany realistycznie. W imieniu swoim i Radnych podziękowała osobom, które nad tym 

budżetem pracowały. Wyraziła opinię, że Radni powinni być zadowoleni z tego budżetu, ponieważ 

w każdym okręgu została zaplanowana jakaś inwestycja i Radna liczy, że wszystko to w każdym 

okręgu zostanie wykonane. W roku 2025 na inwestycje zaplanowano ponad 33.000.000 zł, jest to 

dużo inwestycji, co oznacza dużo pracy, ale Radna myśli, że wszystko uda się zrobić. Zauważyła 

jednak, że budżet to nie tylko inwestycje, ale również obowiązki statutowe. Duża część środków 

z budżetu Gminy przeznaczona jest na oświetlenie na które to w przyszłym roku zaplanowane zostało 

aż 1.200.000 zł. To również OSP na które zaplanowano 670.000 zł. Duże środki finansowe 

dokładamy również do naszej oświaty, ponieważ oświata zawsze jest niedofinansowana przez 

Państwo. W przyszłym roku zostanie dołożone zapewne ponad 18.000.000 zł, co jest bardzo dużą 

sumą i gdyby tak Ministerstwo Edukacji więcej dołożyło to zapewne te środki, które dokładamy 

zostałyby przeznaczone na inwestycje, których i tak dużo wykonujemy, jednak zawsze czegoś 

brakuje. Radna poruszyła również temat pomocy społecznej, utrzymania dróg, gospodarki 

komunalnej oraz kulturę i środki zaplanowane w budżecie na ten cel. Na zakończenie jeszcze raz 

podziękowała za takie przygotowanie budżetu oraz to że dużo środków zostało przeznaczonych na 

inwestycje.  

 

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew na wstępie zwrócił się z podziękowaniami do Rady Miejskiej 

za sprawne przepracowanie tego budżetu, rozmowy na komisjach, które jak potwierdził dzisiejszy 

dzień wystarczyły, aby dojść do porozumienia i konsensusu. Burmistrz potwierdził słowa 

Przewodniczącej Komisji Budżetu, że w każdej części miasta i gminy zostały zaplanowane i będą 

poczynione inwestycje, których rzeczywiście jest bardzo dużo. Zauważył, że w warunkach w jakich 

obecnie funkcjonują samorządy 10% budżetu jeśli chodzi o inwestycje to jest naprawdę dobry wynik, 

20% to już jest bardzo, bardzo dobry wynik, a my mamy zaplanowane ponad 25% naszego budżetu 

na inwestycje. Zaplanowaliśmy ponad 100 inwestycji, czyli praktycznie co 3 dni będziemy 

wykonywać jakąś inwestycję, większą lub mniejszą, co jest ogromnym wyzwaniem da naszych służb. 

Burmistrz zauważył, że w tym roku wykonaliśmy inwestycji na blisko 25.000.000 zł, a podczas 

uchwalania budżetu była to kwota niecałe 31.000.000 zł, czyli wykonaliśmy go w 80%. Zdaniem 

Burmistrza jeśli powtórzymy to w przyszłym roku i również wykonamy inwestycji na blisko 

30.000.000 zł to będzie bardzo dobrze. Skala inwestycji w Gminie Szydłowiec pokazuje również 

skalę potrzeb, wykonujemy tutaj naprawdę wiele pracy, żeby poprawiać warunki do życia 

mieszkańcom, ale jak widać tych potrzeb jest jeszcze mnóstwo. Burmistrz poprosił o cierpliwość. 

Zapowiedział przeprowadzenie z Radą rozmów na temat przyjęcia wieloletniego planu 

inwestycyjnego, który kiedyś został już przyjęty i obowiązał w latach 2018-2023. Z analizy 

przeprowadzonej przez Burmistrza wynika, że większość z zadań tam ujętych zostało 

zrealizowanych, a wręcz dołożono nowe, które również zostały zrealizowane, tak więc wykonaliśmy 

więcej niż zostało zaplanowane w momencie przyjmowania tego planu. Burmistrz uważa, że taki plan 
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to dobry sposób na planowanie naszych budżetów. Poruszył również temat oświaty i dużych środków 

finansowych, które Gmina do niej dokłada. Podsumowując jeszcze raz podziękował Radzie 

Miejskiej, Zastępy Burmistrza, Skarbnikowi Gminy, Sekretarzowi Gminy, wszystkim kierownikom 

jednostek oraz pracownikom. 

 

Ad 8. 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka poinformowała, że wszystkie Komisje pracowały nad 

planami pracy i wydały opinię pozytywną, w związku z tym zaproponowała przyjęcie planów pracy 

przez aklamację.  

 

Wobec braku sprzeciwu plany pracy zostały przyjęte przez aklamację  

 

Ad 9. 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka poinformowała, że Radni otrzymali plan pracy Rady 

Miejskiej na 2025 rok i do dnia sesji nie wnieśli do niego uwag. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym plan pracy Rady 

Miejskiej na 2025 rok - załącznik nr 22 do protokołu.  

 

Ad 10. 

Radni nie składali interpelacji ani zapytań.  

 

Ad 11. 

Nikt nie zabrał głosu w sprawach różnych. 

 

Ad 12. 

Na tym porządek IX sesji został wyczerpany. 

 

Przewodnicząca obrad wypowiadając formułę „Wysoka Rado, zamykam IX sesję Rady Miejskiej 

w Szydłowcu” zamknęła IX sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu. 

 

Czas trwania sesji od godz. 1200do godz. 1400. 
 

Rada podjęła uchwały: IX/37/24, IX/38/24, IX/39/24, IX/40/24, IX/41/24.  

 

Głosowanie w głosowaniu jawnym odbyło się poprzez system do głosowania i transmisji 

DSSS. Operatorem systemu była Paulina Bednarczyk. 

 

Protokołowała: 

Paulina Bednarczyk 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

        Jadwiga Kopycka 


